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Geachte mevrouw Van den Broek-Westerneng, 
 
Op 5 september 2018 heeft uw fractie op grond van artikel 42 van de Organisatieveror-
dening van de gemeenteraad, schriftelijke vragen gesteld over de uitvoering van het 
speelruimtebeleidsplan. Graag beantwoorden wij uw vragen als volgt. 
 
Vraag 1. Bent u bekend met de slechte staat van speelplek aan de Buru in nieuw-
bouwwijk Eilanden Oost? 

 
Antwoord: Ja. Deze speelplek moet nog worden gerealiseerd. 
 
Vraag 2. Bent u bereid om deze speelplek op korte termijn verder te ontwikkelen tot 
een veilige en uitdagende speelplek? 
 
Antwoord: Ja, echter in opdracht van CV de Burgt wordt de speelplaats door de aan-
nemer (in dit geval Vink) aangelegd. De aannemer is afhankelijk van de levertijd van de 
speelmaterialen. 
 
Vraag 3. Bent u het met de fractie van het CDA eens dat de interactieve speelkaart 
actueel moet zijn en dat speelplekken in nieuwbouwwijken hier in een vroegtijdig stadi-
um moeten worden opgenomen? 
 
Antwoord: De huidige speelplekkenkaart bevat nu de speelplekken die in beheer zijn 
van de gemeente Barneveld en zijn opgenomen in het speelruimtebeleidsplan. Doel 
van de kaart is ook de uitvoering van het speelruimte beleidsplan. De informatie op 
deze kaart heeft ook vooral daar betrekking op.  
Speelplekken in nieuwbouwwijken worden ingericht door aannemers. De verwachting 
is dat komende jaren geen wijzigingen nodig zijn in de speelplekken die aangelegd zijn 
in de nieuw ontwikkelde wijken. Zodra speelplekken in nieuwe wijken zijn opgeleverd 
worden ze in de interactieve kaart opgenomen. Daarvoor is het nodig om per nieuw-
bouwwijk de informatievoorziening over de speelplekken achter de schermen te 
stroomlijnen.  
 
Vraag 4. Welke stappen bent u bereid de komende tijd te zetten om tijdig aan de be-
hoefte aan speelplekken in nog te realiseren nieuwbouwwijken (denk daarbij aan 
Bloemendal en Wikselaarse Eng) te voldoen? 

 
Antwoord: Ons uitgangspunt is en blijft om zo snel mogelijk na de oplevering van de 
woningen de woonomgeving ook zo snel mogelijk woonrijp te maken. Dit houdt in dat 
wij in het kader van Bloemendal en Wikselaarse Eng de aannemer opdracht zullen 
verlenen de speelplaatsen zo snel mogelijk, tijdens het traject van woonrijp maken, aan 
te leggen.  
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Vraag 5. In hoeverre hebben recente contacten met omwonenden en de plaatselijke 
belangen geleid tot nieuwe inzichten in de uitvoering van het speelruimtebeleidsplan? 

 

Antwoord: Aan de hand van de ervaringen in 2017 hebben we in 2018 een aantal ver-

anderingen doorgevoerd. De inspraak gaat nu als volgt: 

1. De nieuwsbrief met uitnodiging wordt op alle adressen in de wijk per post be-

zorgd. Daarin worden de plaats en data van alle inspraakmomenten genoemd. 

2. We houden per plek een  enquête die iedereen mag invullen (link staat in de 

nieuwsbrief). Kan ook analoog worden ingevuld tijdens het plekbezoek.  

3. We starten het participatieproces met een inspraakmoment op de locatie zelf in 

plaats van op de gemeentewerf. Bewoners kunnen hun wensen en eisen daar 

aangeven en een plattegrond meenemen om zelf te ontwerpen. 

4. We versturen een extra uitnodiging per fysieke post voor de schetsavond naar 

iedereen in de wijk. We vermelden een link naar de website met het vlekken-

plan. Ook plaatsen we een bord op de locatie zelf met informatie. 

5. We houden een schetsavond in het gemeentehuis of op de gemeentewerf  

waarbij iedereen kan meedenken en ontwerpen kan indienen. 

6. Het voorlopig ontwerp wordt digitaal verstuurd naar iedereen die interesse 

heeft getoond binnen het proces( enquête, plekbezoek, schetsavond). Op ba-

sis van de reacties kunnen er nog aanpassingen worden gedaan. 

7. Het definitief ontwerp voor de plekken wordt per post verstuurd naar alle direct 

omwonenden. 

8. In de week voor de uitvoering krijgen direct aanwonenden een brief over het 

verloop van de werkzaamheden. 

 
Vraag 6. In hoeverre bereiken u meer kritische reacties van omwonenden, zoals bij 
speelplek 26 aan Gersteland? 
 
Antwoord: In de huidige jaarfase (2018) hebben wij een intensiever contact met de 
bewoners / betrokkenen dan in 2017. 
In de ontwerpfase horen wij ook nu wel eens kritische reacties. Er wordt altijd naar 
betrokkenen geluisterd en de plannen worden hier ook op aangepast. In enkele geval-
len zijn er wel individuele personen die het niet eens blijven met het ontwerp maar over 
het algemeen leggen zij zich neer bij de uitkomst van het participatie proces. Wij zijn er 
van overtuigd dat het definitieve ontwerp recht doet aan kritische betrokkenen alsook 
aan de richtlijnen die in het speelruimtebeleidsplan staan. De ontwerpen die dit jaar 
met bewoners zijn gemaakt worden vanaf week 38 in fasen uitgevoerd. 
 
Het traject voor de speelplek aan Gersteland maakte deel uit van de eerste jaarfase 
(2017) Het oorspronkelijke ontwerp voor deze plek is  tot stand gekomen tijdens een 
participatietraject in een ontwerpgroep van bewoners die ook aandacht hebben ge-
vraagd voor inclusief spelen. Het plan is op 14 juni 2017 gepresenteerd en gepubli-
ceerd. 
Een direct aanwonende van de speelplek aan Gersteland heeft in februari 2018 contact 
gezocht met de gemeente omdat hij zich overvallen voelde door de voorbereidende 
werkzaamheden op die plek. 
  
Er zijn daarna verschillende contactmomenten met deze inwoner geweest, waaronder  

- een gesprek met de wethouder 

- een gesprek op de locatie met enkele buurtbewoners, de beleidsmedewerker en pro-

jectleider van het project Spelen.   

- diverse mail- en briefwisselingen. 
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- definitief ontwerp verstuurd in juni 

 

In deze contacten is o.a. de locatiekeuze, het speelbeleidsplan en het ontwerp toege-
licht. Het ontwerp voldeed aan de randvoorwaarden van het Speelruimtebeleidsplan en 
de juridische kaders voor inrichting van de openbare ruimte.  In overleg met de bewus-
te inwoners is het ontwerp toch op een aantal punten aangepast, omdat hij aangaf zich 
overvallen te voelen op het moment  van de voorbereidende werkzaamheden. We zijn 
daarom alsnog het gesprek aangegaan en hebben de diverse belangen afgewogen. 
Het aangepaste ontwerp is nu uitgevoerd. Het is ons daarbij niet gelukt deze bewoner 
helemaal achter het plan te krijgen. De wethouder zal met hem in gesprek gaan om het 
traject te evalueren. 
 
Vraag 7. Bent u met de fractie van het CDA eens dat de uitvoering van het speelruim-
tebeleidsplan verbeterd kan worden? 
 
Antwoord. Er is altijd ruimte voor verbetering. Daarom evalueren we iedere jaarfase 
met bewoners, en passen we de geleerde lessen zoveel mogelijk en zo snel mogelijk 
toe. 
 
Vraag 8. Welke stappen wilt u komende tijd zetten om de uitvoering van het speelruim-
tebeleidsplan (verder) te verbeteren? 
 
Voor de jaarfase 2018 hebben we op basis van de evaluatie over 2017 aanpassingen 

doorgevoerd in het participatieproces en de communicatie rondom het speelruimtebe-

leidsplan. Ook de ervaringen rondom speelplek 26 bij Gersteland hebben daarbij een 

rol gespeeld. We communiceren vaker en we versturen meer fysieke brieven. We gaan 

vaker naar de locatie zelf en we hangen borden op de locatie. Tegelijkertijd wordt nog 

duidelijker gecommuniceerd dat het definitieve ontwerp ook echt definitief is.  

 

Voor het inclusief spelen werken we met een lokale toetsingscommissie en zijn er 

strakkere richtlijnen meegegeven aan de ontwerpers. Dit alles met het oog op het stre-

ven alle belanghebbenden een stem te geven in het participatietraject en hen zoveel 

mogelijk met elkaar in gesprek te laten gaan. 

 

De evaluatie over 2017 en de  getrokken lessen zijn in de commissie Samenleving in 

mei 2018 ook toegelicht. Zie daarvoor het videoverslag op www.barneveld.nl 

 

Voor 2019 is het doel om vooral kinderen een grotere rol in de participatie te geven. 

Dat willen we onder andere doen door de startbijeenkomst in de middag te organiseren 

in plaats van ’s avonds en in samenwerking met de sport- en spelbus van BeActive. Uit 

een recente proef bleek dat de opkomst hoger was en we vooral meer kinderen bereik-

ten. We zijn nog ideeën aan het op doen over hoe we kinderen kunnen stimuleren om 

naar de schetsavonden te gaan.  

 
Vraag 9. In verschillende dorpsplannen worden doelen en visies beschreven op het 
gebied van speelplekken. Hoe worden deze dorpen betrokken bij de planvorming en –
ontwikkeling?  
 
Antwoord: Als er een dorpsplan is leggen we dat naast de speelruimteplannen en kij-
ken we waar de plannen elkaar versterken. De wensen in de dorpsplannen lopen niet 
altijd gelijk met die uit het speelruimtebeleid. Per jaarfase wegen we af wat mogelijk is 
en kijken we of er nog extra middelen beschikbaar zijn. 
 

http://www.barneveld.nl/
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Vraag 10. Op welke wijze en met welke frequentie wordt het speelruimtebeleidsplan 
geactualiseerd en op welke wijze worden alle dorpskernen hierin gepositioneerd? 
 
Antwoord: Een beleidsplan heeft over het algemeen een levensduur van ongeveer 10 
jaar. Maar het aan het beleidsplan gerelateerde uitvoeringsplan wordt jaarlijks geactua-
liseerd. Een voorbeeld hiervan zijn de kinderaantallen. Die hangen samen met het 
aantal te realiseren / om te vormen speelplekken. De kinderaantallen worden jaarlijks 
geteld, op kaart gezet en getoetst aan de uitgangspunten van het beleid. Als er aanlei-
ding voor is passen we het uitvoeringsplan erop aan.  
 
Wij vertrouwen er op u hiermee naar tevredenheid te hebben geïnformeerd. Mocht u 
nog vragen of opmerkingen hebben dan vernemen wij dat graag. 
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 
 


